

Title (en)

BASKETBALL PRACTICE EQUIPMENT

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM ÜBEN VON BASKETBALL

Title (fr)

EQUIPEMENT POUR LA PRATIQUE DU BASKETBALL

Publication

**EP 4186570 A1 20230531 (FR)**

Application

**EP 22207522 A 20221115**

Priority

FR 2112537 A 20211125

Abstract (en)

[origin: CN116159293A] Basketball equipment for playing basketball sports. The invention relates to a basketball device for basketball playing, comprising a base (1), a post (2) along which a basket body (3) is mounted in translation while the height thereof can be adjusted by means of a system comprising an adjustment band (12), the distal end (14a) of which is fixedly connected to the basket body (3), and a reversing element (13) mounted on the upper part of the post, the adjustment strap engages on the element and has a distal portion (12a) extending between the distal end and the element and a proximal portion (12b) extending from the element to a proximal end (14b), the adjustment system comprising a holding device having a lower portion fixedly connected to the base (1) and an upper portion connected to the proximal end (14b) by means of a mechanism for adjusting the length of the upper portion.

Abstract (fr)

L'invention concerne un équipement pour la pratique du basketball, comprenant une base (1), un mât (2) le long duquel un panier (3) est monté en translation en étant réglable en hauteur par un système comprenant une sangle de réglage (12) présentant une extrémité distale (14a) solidaire du panier (3) et un élément de renvoi (13) monté sur une partie supérieure dudit mât, ladite sangle étant engagée sur ledit élément en présentant une portion distale (12a) s'étendant entre ladite extrémité et ledit élément et une portion proximale (12b) s'étendant dudit élément jusqu'à une extrémité proximale (14b), le système de réglage comprenant un dispositif de maintien présentant une partie inférieure solidaire de la base (1) et une partie supérieure reliée à l'extrémité proximale (14b) par l'intermédiaire d'un mécanisme de réglage de la longueur de ladite partie supérieure.

IPC 8 full level

**A63B 63/08** (2006.01); **A63B 71/02** (2006.01)

CPC (source: CN EP)

**A63B 63/083** (2013.01 - CN EP); **A63B 71/021** (2013.01 - EP); **A63B 71/023** (2013.01 - EP); **A63B 2071/025** (2013.01 - EP);  
**A63B 2071/026** (2013.01 - EP); **A63B 2208/12** (2013.01 - EP); **A63B 2210/50** (2013.01 - EP); **A63B 2225/093** (2013.01 - EP)

Citation (applicant)

- US 5540429 A 19960730 - DALEABOUT WILLIAM T [US], et al
- US 6626773 B1 20030930 - FAIR DENNIS M [US]
- CN 202036762 U 20111116 - JUNJIE WU

Citation (search report)

- [A] FR 3022795 A1 20160101 - DECATHLON SA [FR]
- [A] FR 3084265 A1 20200131 - DECATHLON SA [FR]
- [A] CN 204395370 U 20150617 - UNIV WEIFANG MEDICAL
- [A] US 4974841 A 19901204 - JARRIEL JACK B [US], et al

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC ME MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA

Designated validation state (EPC)

KH MA MD TN

DOCDB simple family (publication)

**EP 4186570 A1 20230531**; CA 3182118 A1 20230525; CN 116159293 A 20230526; FR 3129292 A1 20230526; FR 3129292 B1 20240105

DOCDB simple family (application)

**EP 22207522 A 20221115**; CA 3182118 A 20221123; CN 202211481183 A 20221124; FR 2112537 A 20211125